
Hej Energi udvalg 

 

Jeg følger som mange andre udviklingen af energipriser, og forslag om hvordan vi kommer hurtigt videre 
med den grønne omstilling. 

For mit eget vedkommende vil jeg meget gerne selv installere solceller på min ejendom, og jeg er 
overbevist at mange andre Danskere har det på samme måde. Eneste ulempe er at man bliver straffet 
økonomisk. For eksempel når man har varmepumpe gå fra toppen og ikke bunden af regningen. Dvs 
modregnes i de første 4000 KW timer. 

Så hvorfor gøres det ikke attraktivt for almindelige borgere som mig selv at foretage disse investeringer og 
installationer. Det vil jo være 100% uden risiko for det offentlige, og alle anlægsudgifter belaster ikke de 
offentlige finanser. Men med meget stor nytte for samfundet, efter devisen ”mange bække små….” 

 

Med venlig hilsen 

Torben Breyen 
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